
Návrh na VR – Pavel Kojetín 
 

„Na základě četné řady reakcí klubů a členů ČSTS zasílám písemně návrh Středočeské 
divize pro jednání VR.  

Vzhledem k mimořádným okolnostem, souvisejícím s vyhlášením nouzového stavu z důvodu 
pandemie koronaviru jak na jaře, tak i na podzim letošního roku byla prakticky po celý rok 
znemožněna účast na soutěžích jak sportovcům, tak i porotcům a funkcionářům.  

Z tohoto důvodu navrhujeme, s ohledem na mimořádnost situace, upravit přílohu FP01 
Finančního řádu tak, aby:  

Platby RČP (tj. soutěžní registrace a licence) zaplacené pro rok 2020 byly členům započteny 
i pro rok 2021.  

Vzhledem k současné situaci není vůbec jisté, zda se budou moci v letošním roce konat 
naplánované valné hromady divizí a tím i výroční konference ČSTS. Je proto třeba, aby 
odpovědnost na sebe vzala VR a zareagovala co nejdříve, protože již je doba pro placení 
příspěvků na rok 2021.  

Pavel Kojetín 
předseda Středočeské divize“  

 


